
        聖堂報告  
    常年期第十六主日 

           20/07/2025 

1.  2025年六月份聖堂- 收入與支出報告如下： 

收入：$ 123,446    

支出：$ 175,428    

負數：$  51,982 

聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持!  

2. 本年「主保瞻禮感恩祭」 安排如下：  

 「提前主保瞻禮感恩祭 」，於 2025年 7月 27日（即下

主日），於本堂上午 9:00廣東話彌撒中舉行。  

主保瞻禮日當天，即 7 月 31 日（星期四），晚上 7:30

分，聖堂將有「主保瞻禮感恩祭」，歡迎弟兄姊妹參

與，共沐主恩。 

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於
聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主
佑各位! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



       St. Ignatius Chapel Announcement 

       Sixteenth Sunday in Ordinary Time 

           20th July 2025 

 

1. The financial report of our Chapel for June 2025 is as follows:   

Income   :  $123,446 

Expenses:  $175,428 

Deficit:  $  51,982 

 

2. The arrangements for this year's "Feast of Saint Ignatius" 

are as follows: 

An "Advance Feast of Saint Ignatius Thanksgiving Mass" will 

be held on July 27, 2025 (next Sunday) during the Cantonese 

Mass at 9:00 AM in the chapel. 

On the actual Feast Day, July 31 (Thursday), there will another 

Thanksgiving Mass at 7:30 PM in the chapel. All brothers and 

sisters are welcome to participate and share in the grace of the 

Lord. 

The above announcements are posted at the chapel entrances 

and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, 

please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


